
 

 KARLOVARSKÝ KRAJ 
KOMISE RADY KARLOVARSKÉHO KRAJE PRO TRANSFORMACI REGIONU,    

FOND SPRAVEDLIVÉ TRANSFORMACE A ENERGETIKU 
  
 

U s n e s e n í 

 
z 7. jednání Komise Rady Karlovarského kraje pro transformaci regionu, Fond spravedlivé 

transformace a energetiku konané dne 24. srpna 2021 od 14:30 hod. 

 

Přítomni: Ing. Petr Třešňák, Radek Novotný, Martin Pinc, Marek Stepanov, Alexandr Terek, 

Daniel Vašíček, Ivan Vrzal, Miloslav Zítka, Gabriela Dostálová, Karla Maříková, Renata 

Oulehlová 

 

Hosté: Ing. arch Vojtěch Franta 

 

Zapisovatel: Ing Martin Ševic 

 

Program jednání: 

 

1. Úvod – schválení programu a hostů 

2. Aktuální verze PSÚT Karlovarského kraje verze 5.0 

3. Aktuální informace o postupu prací v Transformaci kraje 

4. Různé 

 

1. Úvod – schválení programu a hostů 

Předseda Komise přivítal účastníky a seznámil je s navrženým programem a vznesl dotaz na 

doplnění programu. Nikdo neměl návrh na doplnění. Před samotným jednáním komise vyjádřila 

souhlas s případným doplňováním informací Martinem Ševicem, aniž by byl schválen hostem 

komise. 

Následně předseda komise Ing. Petr Třešňák předal slovo Ing. arch. Vojtěchu Frantovi, 

který představil druhý bod jednání. 

 

2. Aktuální verze PSÚT Karlovarského kraje verze 5.0 

 

Usnesení č. 1/07/2021  

Komise pro transformaci regionu, JTF a energetiku bere na vědomí Plán spravedlivé územní 

transformace verze 5.0 spolu s informací, že je možné k němu do 3. 9. zasílat připomínky. 

Hlasování Pro 7 Proti 0 Zdržel se 0 Nehlasoval 0 

 

Karla Maříková položila dotaz k hodnotitelům projektů, kdo hodnotí a vybírá projekty, které 

budou představeny na ministerstvu? Požádala o jmenovitý seznam hodnotitelů, a to i za 

podmínky, že by potvrdila svou mlčenlivost. 
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3. Aktuální informace o postupu prací v Transformaci kraje 

 

Usnesení č. 2/07/2021  

Komise pro transformaci regionu, JTF a energetiku žádá na příští jednání k tématu transformace 

přizvat zástupce agentury CzechInvest. 

 

Hlasování Pro 7 Proti 0 Zdržel se 0 Nehlasoval 0 

 

 

Radek Novotný žádá, aby byl veden seznam připomínek, které již jednotlivé subjekty 

předložily k OPST a jejich vypořádání. 

 

4. Různé 

V bodě různé byly diskutovány dotazy z minulého jednání komise a také termíny dalších 

jednání v návaznosti na plán práce komise. K bodu nebylo přijato žádné usnesení. 

 

 

V Karlových Varech dne  1. 9. 2021 

 

Zapsal: Ing. Martin Ševic 

 

 

 

 Ing. Petr Třešňák, v.r. 

                                                                                                předseda komise             


